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V pondělí 4. dubna 2005 přijel na pozvání hejtmana Petra Skokana do Libereckého kraje na
pracovní návštěvu hejtman Středočeského kraje Petr Bendl. V rámci této návštěvy si hejtman
Středočeského  kraje  Petr  Bendl  prohlédl  také  sídlo  liberecké  pobočky  Krajského  soudu
Ústí  nad Labem, kde diskutoval  s  místopředsedkyní Mgr.  Hanou Burešovou.  „Usilujeme o
to,  aby  v  Libereckém  kraji  vznikl  krajský  soud.  Chtěl  jsem,  aby  se  pan  Bendl  přímo  na  místě
seznámil se záměrem, který podle nás vede k zefektivnění justice v našem kraji“, řekl hejtman
Skokan.  Představitelé obou krajů měli na programu svého jednání několik témat. Hovořilo se
tak například o vlakovém spojení mezi Libercem a Prahou, o bývalém vojenském prostoru
Ralsko, transformacích nemocnic, o projektu cyklotrasa Berlín – <?xml:namespace prefix = st1
/>Praha, ale také o variantách vedení komunikace R35. „Nezaujímám k R35 a k I/16 vyhraněné
stanovisko.  Žádný  problém  není  černobílý,  abych  tvrdil,  že  je  jižní  varianta  ideální,  nebo
severní  varianta  skvělá.  Řešení  vidím  někde  uprostřed.  Vzhledem  k  množství  dopravy,  které
poroste, se mi zdají být dobré obě varianty. Rozšíření I/16 na čtyřpruh i severní varianta R35.“,
uzavřel hejtman Bendl.
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